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Holland Casino gaat flink op de schop. Het bedrijf wil de komende jaren 'honderden miljoenen euro’s’
investeren in de veertien vestigingen in Nederland. Dat is nodig om de casino’s aantrekkelijk te maken voor
een breder publiek en de toekomst van het bedrijf zeker te stellen. Dat zegt bestuursvoorzitter Dick Flink in een
interview met het Financieele Dagblad. “We hebben te lang gewacht om kritisch naar ons product te kijken. In
de beleving van de mensen is er een beetje de sleet in gekomen. De loyaliteit is laag. Dat kan niet.” 

Volgens Flink moet Holland Casino zich meer richten op entertainment. “Ik wil geen Las Vegas hier, dat is te
megalomaan en past hier niet. Dus geen artiesten als Celine Dion. We moeten een breder product neerzetten
voor een breder publiek. Mensen meer weghalen bij de nadrukkelijkheid van het gokken. Meer
horecaconcepten, clubs en vormen van theater. En denk aan gaming, zodat mensen niet primair om geld tegen
elkaar kunnen spelen.”
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